
Gent de Bunyola,

Aquest any 2020 ens ha plantejat un repte dur, un repte que ens ha posat a prova i que ha provocat una situació
que encara no acabam de saber com fer-hi front. La pandèmia de la COVID19 ha fet un mal immens a tots els
indrets del  món i  Bunyola no s'ha vist  al  marge.  Tot i  els índex moderats de persones afectades que hem
aconseguit mantenir al municipi, veïnats nostres estimats han patit el mal i alguns han perdut la vida, amb tot el
dolor que comporta a les famílies i a tots nosaltres.

Cert és que la història ens ensenya. Cada època ha hagut de patir diferents crisis, ja no parlem de guerres
sempre absurdes amb víctimes innocents i innecessàries. En èpoques anteriors ni tan sols comptaven amb un
sistema  sanitari  organitzat  i  capaç  de  donar  un  suport  com  el  que  avui  en  dia  tenim  nosaltres,  d'uns
professionals exemplars per a tota la societat.

En aquest moment, les nostres illes han sofert un increment fort de casos, fins al punt que hem de parlar de
xifres gairebé superiors a les que tenguérem a l'inici de la pandèmia. Això és greu i només té una solució que és
a les nostres mans. Ja sabem que les festes de Nadal simbolitzen moltes coses, que en el nostre entorn familiar
i  d'amics  són unes  dates  assenyalades  i  especials, però  ara tota  fer  bonda.  Hi  ha unes mesures  altament
restrictives que venim obligats a complir per bé nostre i pel bé col·lectiu. Les limitacions horàries i el màxim de
sis persones només procedents de dos nuclis familiars s'han fixat pel nostre benefici i hem de fer un esforç
solidari per si aconseguim trobar la via de sortida d'aquesta greu crisi.

Hem de ser conscients per  tant que no seran les festes de cada any, que no estarem amb aquelles persones
que ens toquen el coret, que no les abraçarem ni les besarem, ens haurem de conformar parlant per telèfon o, si
podem fer ús dels avantatges tecnològics, veure'ns a través d'una pantalla. No, no serà el mateix, ja ho sabem,
però apel·lem a la dita nostrada, no hi ha temps que no torni, posem-hi confiança i fe i ho agraïrem quan tot això
s'hagi convertit en un malson.

Des  de  l'Ajuntament  vos  vull  desitjar  unes  bones  festes  de  Nadal, unes  festes  distintes  però  unes  festes
carregades de consciència.  Gaudim-les amb els  més propers, amb la  parella, amb els  fills, amb els  pares,
cadascú amb en funció del seu model de convivència i només hi afegiré dues propostes.

La primera que en la mesura del possible faceu consum de producte local, de quilòmetre zero, que tengueu en
consideració el comerç local per així donar suport a l'economia circular del nostre municipi. 

La segona és per la nit de cap d'any. Si les restriccions es mantenen passat dia 28, una bona manera de fer festa
i de pensar amb els nostres veïnats, és sortir al portal de casa, escoltar les campanades del campanar si parlam
del nucli antic o a través de qualsevol altre mitjà en els altres nuclis, i felicitar-nos uns als altres el millor dels
anys per al proper 2021. 

Molts d'anys, coratge i un fort desig que tot això passi el més aviat possible!

Andreu Bujosa Bestard
Batle


